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HANDIKAPPRÅDET VID TRAFIK- OCH 
RENHÅLLNINGSNÄMNDEN  
OCH STOCKHOLMS STADS  
PARKERINGS AB 

 

  

PROTOKOLL             11 /2010 
 

Sammanträdesdag   
    

Torsdagen den 8 december 
2010 
kl 14.30-17.30  
     

 

  

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ken Gammelgård Ewa Ström  

 

Närvarande: 

ordföranden Ken Gammelgård DHR 

vice ordförande Lasse Gustafsson      HSO/NHR 

  

Ledamöter Ewa Ström  HSO/HRF 

  Dagny Mörk SRF  

 

Förhinder har anmälts av: 

  Gunnar Slätt   HSO/FHDBF 

  Anders Carlsson    HSO/RTP – StS 

  Yvonne Holmberg  HSO/Astma  

 och Allergi 

 

Närvarade tjänstemän: 

Förvaltningschefen Magdalena Bosson 

Ingegerd Forss 

Barbro Edlund 

Catarina Nilsson 

Linda Kummel 

Christina Akbar 

Alla Bäck  
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§  1 Fastställande av dagordning 

 Efter tillägg under punkten övriga frågor godkänns 

 dagordningen.  

 

§ 2 Justering av dagens protokoll 

 Rådet utser Ewa Ström att tillsammans med 

 ordföranden Ken Gammelgård att justera dagens 

 protokoll.  

 

§ 3 Föregående protokoll 

 Rådet godkänner protokoll nr 10/2010 och lägger det till 

 handlingarna. 

 

§ 4 Sammanträdestider för handikapprådet 2011  

 Rådet återkommer till sekreteraren angående dagarna 

 som är föreslagna. 

 

§ 5 Handlingarnas och Lokalernas tillgänglighet 

 Dagny Mörk informerar om att hon inte kunnat läsa de 

 filer som har skickats till henne då de har skickats i ett 

 format hon inte kan öppna. Sekretariatet tar och ser över 

 sina rutiner kring detta.  

 

§ 6 Inkomna protokoll och skrivelser 

 Protokoll 

- Protokoll från stadsbyggnadsnämndens och 

exploateringsnämndens handikappråd nr 14 och 15/ 

2010 läggs till handlingarna.  
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 Skrivelser 

 Skrivelse angående parkering för funktionshindrade.  

 Rådet beslutar kalla handläggare i ärendet. 
 

§ 6 Inkomna remisser 

 Förslag till program för delaktighet för personer med 

 funktionsnedsättning 201-2015 

  Handläggare har kallats till dagens sammanträde.  

 

§ 7 Trafik- och renhållningsnämnden 

- Protokoll 10/2010 läggs till handlingarna 

- Föredragningslista 14 december 

 Rådet har kallat tjänsteman till dagens sammanträde

 gällande Slussen, ärende 14. 

 

§ 8 Stockholms stads parkerings AB 

 Inga handlingar har inkommit. 

 

§ 9 Förslag till program för delaktighet för personer 

 med funktionsnedsättning. Remiss 

Ett nytt handikappspolitiskt program förslag till program  

för delaktighet för personer med funktionsnedsättning 

för åren 2011- 2015 är framtaget och är på remiss. 

Trafik- och renhållningsnämnden ska fatta beslut i 

frågan den 18 januari 2011. Programmet är ett 

styrdokument för alla stadens nämnder och 

bolagsstyrelser samt ska så långt det är möjligt göras 

tillämpligt i uppdrag som staden ger andra 

organisationer. Det ersätter det tidigare 

handikappolitiska programmet, som gäller fram till och 

med 2010. 
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  Vägledande för programmet är FN:s konvention om 

 rättigheter för personer med funktionsnedsättning, 

 inriktningsmålen för den nationella handlingsplanen 

 2011-2015 samt stadens vision 2030. 

 

 I budgeten fasställer kommunfullmäktige ett antal 

 indikationer samt aktiviteter som ska bidra till att de 

 handikappspolitiska målen uppfylls. Handikapprådet i 

 varje nämnd och styrelse ska aktivt medverka till att 

 förverkliga stadens mål för delaktighet. Handikapprådet 

 ska medverka i uppföljning av programmet för 

 delaktighet för personer med funktionsnedsättning.  

 

 I februari kommer rådet att tillsamman med kontoret 

 diskutera detta program. Ordföranden Ken Gammelgård 

 utses av rådet att samarbeta med handläggare för att 

 arbeta fram förslag som svar på remiss. 

 

 Föredragande tjänsteman Catarina Nilsson 

 

  Verksamhetsplanen (VP) 

  Förvaltningschefen informerar om arbetet med  

  verksamhetsplanen 2011. Huvuduppdragen ligger fasta 

  från kommunfullmäktige vad det gäller mål och  

  uppdrag till nämnden. Generellt inga stora förändringar 

  för nämnden. Framkomlighet och service är givna  

  områden att arbeta med. Kontoret ska kunna redovisa 

  nyttan i sina investeringar för nämnd och   

  kommunfullmäktige. Det kommer ske tillskott till  

  nämnden för underhåll och synlig standardhöjning  

  nämnden ska också samarbeta med andra nämnder  

  angående 15000 nya bostäder i    

  kommunen.  
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  Rådet får del av en första version av kontorets  

  mål relaterade till Kommunfullmäktiges mål; att  

  Stockholm ska vara en attraktiv, trygg och  

  tillgängligstad för boende, företagare och besökare.  

  Det nya rådet kommer efter nyåret göra en  

  workshop tillsamman med kontoret i mitten på februari 

  där man ska diskutera hur vi arbetar vidare med  

  verksamhetsplanen.  

     

  Den rotel som trafik och renhållningsnämnden finns 

  under är trafik och arbetsmarknadsroteln. Man har  

  också inrättat ett stadsmiljöråd som kommer att arbeta 

  med ärenden av principiell karaktär.  

 

  Det har också skett en förändring av   

  tillgänglighetsprojektet i denna verksamhetsplanen då 

  dessa pengar läggs på en centralnivå under  

  kommunfullmäktige. Tillgänglighetsfrågorna kommer 

  att fortsätta att prioriteras och dessa frågor kommer att 

  integreras i den ordinarie verksamheten bland annat 

  kommer en ny rubrik i tjänstutlåtanden finnas som  

  lyder; Ärendets beredning, där det ska framgå om man 

  har samrått med handikapprådet.   

 

  Ekonomichefen informerar ytterligare om nämndens 

  budget för 2011. Prioriterade satsningar blir  

  standardhöjning och underhåll exempel på det blir mer 

  förstärka kablar, belysning samt beskära träd vid  

  korsningar. Man räknar med att göra besparingar bland 

  annat genom utökade e-tjänster och minskningar av 

  sjukfrånvaron.  
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  Till de stora investeringarna hör det sista   

  röret i Söderledstunneln som ska stärkas samt att man 

  ska säkra hanteringen av biljettautomater vid  

  parkeringar och måste därför byta ut dessa, ett krav från 

  bankerna.  

 

       Föredragande Förvaltningschefen Magdalena Bosson 

  och Barbro Edlund 

 

  Effektivare planering av vägar och järnvägare 

 

  Trafik och renhållningsnämnden ska i denna fråga svara 

  med ett kontorsyttrande till kommunstyrelsen som ska 

  lämna ett betänkande till regeringen.  

 

 Utredningens uppdrag är att effektivisera 

 planeringsprocessen för transportinfrastruktur. 

 Utredningen föreslår förändringar och förenklingar av 

 järnvägar och vägar så att de genomförs i en 

 sammanhållen process och inte som nu delas upp i tre 

 skeden. Utredningen bedömer att förslagen kan ge en 

 förkortning av planeringsprocessen på upp till två år 

 och att planeringskostnaderna kommer att minska.  

 

 Trafikkontoret har svarat att det är bra med 

 effektivisering av processen. Tidig dialog med 

 kommuner och regioner är bra, men det bör göras 

 tydligare att huvudregeln skall vara att samordning 

 skall ske med kommunernas fysiska planering, dvs 

 översiktsplan och detaljplan. 

 

 En transportslagsövergripande analys med tillämpning 

 av fyrstegsprincipen föreslås som en del av 
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 investeringsplaneringen vilket kontoret ser mycket 

 positivt på. Trafikkontoret ser en risk att det 

 kommunala planmonopolet naggas i kanten då en 

 kommun skall kunna bli skyldig att mot sin vilja 

 anpassa detaljplan eller områden för att en väg eller 

 järnvägsplan kan genomföras. Även SL bygger spår. 

 Avskaffning av krav på MKB i de projekt där 

 miljöpåverkan anses vara liten bör bedömas. 

   

  Föredragande tjänstman Linda Kummel 

   

  Spårväg syd 

  Spårväg syd är i detta läge en förstudie av var den kan 

  komma att gå och hur kollektivtrafiken kan kopplas till 

  översiktplanen. Sträckan är Älvsjö, Fruängen,  

  Huddinge sjukhus, Flemingsberg. 

 

  Förstudien ska vara klar i maj 2011 och olika alternativ 

  på spårväg, buss och BLT tas fram. Det har varit  

  samrådsgrupper under hösten och trafikkontoret  

  fortsätter med att arbeta fram olika lösningar.  

 

  Rådet skickar med att kontoret ska tänka på fordonens 

  utformning, hållplatsens utformning och övergångar i 

  samband med att vägen ska korsas så att det blir  

  användbart för alla personer.  

 

  Föredragande tjänstman Christina Akbar 

 

  Kollektivtrafik vid Slussen 

 

  Rådet får information om kollektiv trafiken vid nya  

  slussen. Just nu håller nytt förslag på att tas fram. Det 
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  är mycket som ska få plats med. Den nya   

  bussterminalen vid slussen kommer att bli betydligt 

  mer tillgänglig än idag. Bussar kommer i detta  

  förslag att köra in i enskilda parkeringsfickor som  

  göra de mer tillgängliga. Man tittar också på närheten 

  till övrig kollektivtrafik och arbetet fortsätter.  

 

  Föredragande tjänsteman Alla Bäck 

 

§ 10  Rådets interna frågor   

  Flera av rådets medlemmar kommer inte att fortsätta 

  nästa år i rådet. Ordföranden tackar både vice  

  ordförande Lasse Gustafsson och Ewa Ström som är de 

  närvarande ledamöterna vid dagens sammanträde som

  kommer att sluta.  

 

§ 11  Rapporter 

  Inga rapporter.  
   

§ 12 Övriga frågor  

 

 Sekreteraren informerar om att försök fortsätter till 

 kontakt med Locums samrådsgrupp och Europark.  

   

                                                

 

Vid protokollet 

 

 

Eva Olofsson 


